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Ik begrijp dat het niet vanzelfsprekend is dat voorstanders van de windmolens zich 
laten horen vanavond. Daarom ben ik blij dat ik hier mag spreken, ik denk dat ik ook 
een beetje spreek namens die 53,2% van de mensen die vinden dat de windturbines 
te weinig draaien. Deze warme muts kreeg ik in oktober voor mijn verjaardag, maar ik 
heb hem voorlopig nog niet nodig. Wat was het lekker weer deze week! Heeft u ook 
nog lekker lang buiten gezeten? Het ene warmterecord na het andere is gesneuveld. 
18 tot 20 graden, nog niet eerder was het in Nederland zó warm in november. Leuk 
voor de terrashouders. Maar ook een teken dat er een behoorlijke verandering is in 
het klimaat. Om niet over 20 jaar in ‘Houten aan Zee’ te wonen en om de 
klimaatsverandering tegen te gaan, is het zaak om minder fossiele brandstoffen 
verbranden om energie op te wekken. Ik vind het hartstikke goed dat Houten een 
klimaatbeleid heeft en verantwoordelijkheid neemt voor het opwekken van duurzame 
energie. Dat ze dit doet door de productie van Windenergie vind ik alleen maar 
prima.  

Daarom ben ik hier: om u te vertellen dat ik geen enkel probleem heb met de 
windmolens in Houten, behalve dat ze te weinig draaien. Ik vind investeren in 
duurzame energie zelfs zo belangrijk dat ik obligaties in het windmolenpark heb 
gekocht. We kregen laatst een vervelend bericht, namelijk dat de te behalen doelen 
naar beneden worden bijgesteld. Wat een teleurstelling dat er dus veel minder 
huishoudens in Houten gebruik kunnen maken van door wind opgewekte stroom. 
Wat mij betreft maken zoveel mogelijk mensen gebruik van windenergie en daarom 
mag er van mij persoonlijk nog wel een windmolenpark bij! 

Ik woon in de wijk het Water en wil u graag vertellen dat ik als inwoner van de Waters 
geen enkele overlast ervaar van de windmolens. Wel heb ik een probleem met de 
windmolens als ik uit het raam kijk. Ze staan namelijk nogal vaak stil. “Nou moe”, 
roep ik dan, “er is wind genoeg want toen ik net naar huis fietste zag ik dat die van 
Nieuwegein wel draaien!”.  

Weet u: al luister ik nog zo goed, ik kan zowel overdag als ‘s avonds onmogelijk het 
geluid van de windmolens horen boven het altijd aanwezige verkeerslawaai uit van  
de Rondweg en de A27. En ook al zou ik ze wel horen, ikzelf – als ik echt alleen voor 
mijzelf spreek - vind het prima om af en toe een beetje last te accepteren voor het 
grotere belang van windenergie. Volgens mij zijn de regels voor het wel of niet laten 
draaien van de windmolens veel te streng, zeker als je kijkt naar het grotere 
algemene belang van het opwekken van windenergie in Houten. 

Kortom, ik vind dat we juist moeten zorgen dat we de klimaatverandering tegengaan, 
en ik ben blij dat de gemeente Houten hierin haar verantwoordelijkheid neemt en een 
klimaatdoelstelling wil behalen. Dus heb ik ten slotte deze vraag aan u. Ik wil graag 
weten wat de gemeente en Eneco gaan doen om er voor te zorgen dat de 
windmolens tenminste overdag zoveel mogelijk draaien en dus zoveel mogelijk 



schone energie opwekken. Want als het waait dan wil ik graag zien dat het draait! 
Laten we ervoor zorgen dat onze kinderen en kleinkinderen ook nog van deze warme 
wintermutsen nodig hebben. Bedankt. 
 


